
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

15 березня 2021 року                         м. Черкаси                                           № 4 

        

 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

На засіданні присутні  -   10 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Віштак І.А.  

секретар постійної комісії – Радченко С.В. (при погодженні розпоряджень  

                                                 №№ 84, 93, 107) 

 

Члени комісії: Вельбівець О.І. (при погодженні розпоряджень №№ 84, 93,  

                         107, 94),  Гайович В.Ю., Куліков В.В., Легойда С.М.,  

                         Новицький І.В., Радуцький О.Р. (при погодженні   

                         розпоряджень №№ 84, 93, 107), Савчук Г.К., Яріш А.А. 

                          

ВІДСУТНІ члени комісії: Курбет Є.О., Осадчий В.О., Погорілий В.Г., 

 

На засідання комісії запрошені:  

       Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       Лапін Андрій Сергійович – директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

       Найдан Олег Володимирович – в.о. начальника Управління охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації 

       Чубань Сергій Васильович – директор Департаменту  інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної державної адміністрації   

 

У засіданні взяли участь:  заступники голови обласної ради Лісовий 

Сергій Миколайович та Мушієк Михайло Григорович; голова обласної 

державної адміністрації Скічко Олександр Олександрович; заступник голови 

обласної  державної  адміністрації  Карманнік Роман Володимирович; 
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керівник депутатської фракції політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ» Коваль Віталій Володимирович; директор Департаменту 

регіонального розвитку Стеценко Василь Борисович; начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату обласної ради Бреус Ольга 

Володимирівна, заступник начальника організаційного відділу виконавчого 

апарату обласної ради Гелеверя Ольга Іванівна. 

  

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який зазначив, що до  порядку денного сьогоднішнього 

засідання включено 4 питання і проєкт порядку денного розданий членам 

комісії. Запитав щодо змін або доповнення до нього. 

 

ПРОЄКТ ПОРЯДОКУ  ДЕННОГО: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       2. Про виконання рішення обласної ради від 22.11.2011 № 9-1/VI „Про 

обласну цільову програму „Село Черкащини – 2020“. 

Доповідає: 

 

Яріш  

Анатолій Анатолійович 

- директор Департаменту 

агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації 

       3. Про виконання рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI „Про 

регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області 

на 2011-2020 роки“ (зі змінами). 

Доповідає: 

 

Чубань  

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури 

та житлово-комунального господарства 

обласної державної адміністрації 

        4. Про виконання рішення обласної ради від  07.10.2016 № 9-7/VIІ „Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2016-2020 роки“ (зі змінами). 

Доповідає: 

 

Чубань  

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури 

та житлово-комунального господарства 

обласної державної адміністрації 

 

 

ВИСТУПИЛИ: Скічко О.О. та Новицький І.В., які внесли пропозицію 

змінити порядок розгляду питань і питання перше розглядати четвертим. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 3. 

 

       Пропозиція не підтримана членами постійної комісії (на час голосування 

на засіданні були присутніми 9 членів постійної комісії). 

 

 

https://www.oblradack.gov.ua/koval-vitaliy-volodimirovich
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ВИСТУПИЛИ:  

       Коваль В.В., який запитав щодо підстав внесення на розгляд постійної 

комісії питання 1. Зазначив, що розглядаються об’єкти які будуть 

реалізовуватися за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку 

то ж хотів би почути  як і ким проводився відбір проєктів.  

       Скічко О.О., який повідомив, що конкурсний відбір інвестиційних 

програм і проектів від області проводився комісією затвердженою 

розпорядженням обласної державної адміністрації. У складі комісії є 

представники обласної ради, громадськості та обласної державної 

адміністрації. 

       Карманнік Р.В., який зазначив, що відповідно до наказу Міністерства 

регіонального розвитку, будівництва та житлово-комунального господарства 

України комісія з оцінки та проведення попереднього конкурсного відбору 

інвестиційних програм і проектів регіонального розвитку, що можуть 

реалізовуватися за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку 

затверджена розпорядженням обласної державної адміністрації. У складі 

комісії 13 осіб із яких, відповідно до наказу, 30% є державних службовців, 

30% - громадськість, представники асоціацій, ще  30% - депутати, 

представники асоціацій  органів місцевого самоврядування. Зараз у складі 

комісії є 12 осіб із них 2 представники від обласної ради. За поданням 

керівника обласної ради це Коваленко О.А. та Віштак І.А.  

       Коваль В.В., який зазначив, що він є членом президії обласної ради, 

керівником депутатської фракції  і хотів би зрозуміти яким чином 

наповнювалась комісія представниками обласної ради і представники яких 

політичних сил представлені в цій комісії. У нього є питання щодо механізму 

відбору проєктів і голосування. Запитав хто із шести фракцій обласної ради 

подавали свої кандидатури до складу комісії та  хто знав про засідання 

комісії. 

       Карманнік Р.М., який пояснив, що представників обласної ради було 

включено до складу комісії за поданням керівника обласної ради.  

       Радуцький О.Р., який зауважив, що, на його думку, доцільно було б аби 

до складу комісії входили представники всіх фракцій, а про розгляд проєктів 

він дізнався коли вже проходило голосування. Вніс пропозицію розглянути 

можливість збільшення членів регіональної комісії, що дасть змогу включити 

до її складу представників від усіх депутатських фракцій.  

        Карманнік Р.В., який повідомив, що процедура конкурсного відбору 

інвестиційних програм і проектів регіонального розвитку, що можуть 

реалізовуватися за рахунок коштів державного фонду регіонального 

розвитку, визначена законодавством. Відповідно до цієї процедури все чітко 

відбувалося. Члени регіональної комісії заздалегідь знали про засідання і 

мали змогу брати участь у голосуванні. Кошти ДФРР це державний ресурс і 

повинен розподілятися відповідно до Стратегії розвитку області. На 

засідання комісії були внесені пропозиції місцевих ОТГ які підтверджені  

рішеннями про співфінансування.   
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        Віштак І.А., який вніс пропозицію затвердити порядок денний засідання 

і продовжити обговорення при розгляді питань. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       2. Про виконання рішення обласної ради від 22.11.2011 № 9-1/VI „Про 

обласну цільову програму „Село Черкащини – 2020“. 

Доповідає: 

 

Яріш  

Анатолій Анатолійович 

- директор Департаменту 

агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації 

       3. Про виконання рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI „Про 

регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області 

на 2011-2020 роки“ (зі змінами). 

Доповідає: 

 

Чубань  

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури 

та житлово-комунального господарства 

обласної державної адміністрації 

        4. Про виконання рішення обласної ради від  07.10.2016 № 9-7/VIІ „Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2016-2020 роки“ (зі змінами). 

Доповідає: 

 

Чубань  

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури 

та житлово-комунального господарства 

обласної державної адміністрації 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

 

        Розгляд та погодження по кожному розпорядженню проводились 

окремо. 

 

1.1. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 03.03.2021 № 84 „Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку 

на здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 
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інфраструктури за об’єктами у 2021 році“ здійснюється перерозподіл 

видатків обласного бюджету в межах загального обсягу бюджетних 

призначень, передбачених головному розпоряднику бюджетних коштів –

 Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації на 

загальну суму  49 000,00 грн. Кошти передбачені на об’єкт „Облаштування 

місця географічного центру України (коригування проектно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту)“. Перерозподіл здійснюється 

шляхом зменшення видатків розвитку загального фонду передбачених на 

співфінансування інвестиційних проектів, що реалізуються за рахунок коштів 

державного фонду регіонального розвитку, та спрямування на об’єкт. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 1). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав щодо запропонованого перерозподілу. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що на даний момент для передбачених 

видатків по Департаменту є лише зазначений відповідний фінансовий ресурс. 

        Скічко О.О.,  який наголосив на актуальності проєкту та заначив, що 

його реалізація в подальшому буде здійснюватись із залученням коштів 

приватних інвесторів. Планується на підняття найбільшого державного 

прапора України запросити президента України В.О. Зеленського.  

       Вельбівець О.І., який запитав про обласні об’єкти які пропонувались 

обласною державною адміністрацією  для фінансування з ДФРР та чи 

відповідають надані пропозиції Стратегії розвитку області та програмі 

економічного і соціального розвитку області. 

       Карманнік Р.В., який зазначив, що обласних включено 2 об’єкти - 

реконструкція будівлі приймального відділення з підвалом Черкаського 

обласного кардіологічного центру та капiтальний ремонт дев’ятиповерхових 

корпусів КНП „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“. 

Скічко О.О.,  який зауважив, що на обласні об’єкти припадає 30% 

коштів, що виділяються з ДФРР для області. Такі об’єкти як центр естреної 

медичної допомоги, школа вищої спортивної майстерності, аеропорт Черкаси 

є проблемними і спочатку доцільно вирішити питання, а потім подавати їх на 

продовження фінансування. Наголосив на необхідності налагодження 

комунікації з депутатами обласної ради. 

Гайович В.Ю., який зазначив про доцільність більш наполегливої роботи 

голови обласної ради щодо збільшення чисельності регіональної комісії з 

оцінки та проведення конкурсного відбору інвестиційних програм і проектів, 

відповідно включення більшої кількості депутатів до її складу, та 

інформування депутатів про її засідання. 

       Віштак І.А., який запропонував перейти до голосування та поставив на 

голосування питання щодо погодження розпорядження обласної державної 

адміністрації №  84 від 03.03.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосувало“ - 0. 
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1.2. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що на погодження постійної комісії 

внесено розпорядження обласної державної адміністрації від 11.03.2021 № 93 

„Про розподіл міжбюджетних трансфертів, перерозподіл видатків обласного 

бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на 

здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2021 році“ з врахуванням  змін, внесених розпорядженням 

обласної державної адміністрації від 15.03.2021 № 107 „Про внесення  змін 

розпорядження Черкаської обласної державної адміністрації від 11.03.2021   

№ 93“ в частині зміни назви об’єкта. Відповідно до цих розпоряджень 

збільшуються доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) обласного 

бюджету по коду 41053700 „Субвенція з місцевого бюджету на 

співфінансування інвестиційних проектів“ на суму 18 244 745,00 грн. Ці 

кошти спрямовуються головному розпоряднику бюджетних коштів –

Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації. Із 

них:  

у сумі 390 003,00 грн на виконання інвестиційних проєктів в рамках 

реалізації заходів, спрямованих на розвиток системи охорони здоров’я у 

сільській місцевості (на співфінансування амбулаторій загальної практики 

сімейної медицини в Жашківському,  Камʼянському та Уманському районах); 

у сумі 17 854 742,00 грн на співфінансування інвестиційних проєктів, що 

реалізуються за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку. 

За рахунок коштів обласного бюджету здійснюється перерозподіл 

видатків по Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації на загальну суму 12 286 833,0 грн. Кошти спрямовуються на   

співфінансування інвестиційних проєктів, що реалізуються за рахунок коштів 

державного фонду регіонального розвитку, а також на погашення 

кредиторської заборгованості. 

Тексти розпоряджень додаються до протоколу (додатки 2, 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Коваль В.В., який зауважив, що за останні роки багато коштів виділялося 

для виконання робіт у гімназії імені С. Д. Скляренка в м. Золотоноша та 

висловив заперечення щодо включення об’єкту  „Реконструкція 

незавершеної будівництвом будівлі критого басейну гімназії імені 

С. Д. Скляренка по вулиці Черкаській, 54 в місті Золотоноша Черкаської 

області“. На його думку дешевше і ефективніше возити дітей  для занять у 

басейн, що є в спортивному комплексі в смт Чорнобай, ніж добудовувати 

басейн за 11 млн грн в Золотоноші. Вніс пропозицію відкласти цей об’єкт і 

запропонував, як варіант, закомулювати кошти і розглянути можливість 

фінансування реконструкції і добудови маєтку Енгельгардта або ремонту 

водогону в Руськополянській ОТГ. 

Скічко О.О., який зазначив, що, по-перше, цей об’єкт поданий 

громадою, по-друге, він є недобудовою. Також на засіданні Ради 
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регіонального розвитку при Президентові України було дано доручення 

щодо завершення цього об’єкту. 

Вельбівець О.І., який висловив зауваження щодо організації та 

проведення попереднього конкурсного відбору інвестиційних програм і 

проектів регіонального розвитку, що будуть реалізовуватися за рахунок 

коштів державного фонду регіонального розвитку. 

Гайович В.Ю., який закликав членів комісії залишити і профінансувати 

об’єкт (реконструкція незавершеної будівництвом будівлі критого басейну 

гімназії імені С. Д. Скляренка в місті Золотоноша).  

Радуцький О.Р., який зазначив, що, на його думку, затвердження 

проєктів відбулося у непрозорий спосіб тому брати участь у голосуванні не 

буде. 

Яріш А.А., який попросив детальніше поінформувати щодо об’єктів   

„Реконструкція стадіону „Шахтар“ по проспекту Ватутіна, 11  

м. Ватутіне Черкаської області“ та „Капітальний ремонт спортивних 

майданчиків та легкоатлетичних доріжок стадіону  ФОСК „Колос“ по     

вул. 1-го Травня, 25а, м. Городище, Черкаської області“. 

Вельбівець О.І., який виступив на підтримку об’єкту у  м. Городище. Він 

зазначив, що  на базі стадіону у місті Городище вже не один рік проводяться 

спартакіади державних службовців, депутатів місцевих рад, змагання 

„Найспортивніше село Черкащини“ інші зональні і фінальні змагання.  І база 

повинна бути відповідного рівня. 

Скічко О.О., який зазначив, що, на його думку, такі стадіони мають бути 

у кожному населеному пункті з населенням більше 10 тис. людей, адже там є 

багато дітей і необхідно більше уваги приділяти розвитку спорту. Стосовно  

Ватутіного то  від громади подано проєкт, забезпечено співфінансування.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації від 11.03.2021 № 93  із 

внесеними змінами розпорядженням  від 15.03.2021 № 107. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що відповідно до постанови Кабінету 

Міністрів України області збільшено обсяг субвенції на здійснення 

підтримки окремих закладів та заходів у системі охорони здоров’я на суму  

4 106 300 грн. Ця субвенція є цільовою. Порядок її використання визначено 

постановою КМУ. Кошти спрямовуються на виплату заробітної плати у 

обласних закладах охорони здоров’я. Розпорядженням обласної державної 

адміністрації від 11.03.2021 № 94 „Про розподіл та перерозподіл субвенції з 

державного бюджету“  збільшуються  доходи загального фонду обласного 

бюджету та здійснюється розподіл. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 
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ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав щодо закладів яким розподіляється 

субвенція. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розподіл здійснено на заклади у 

яких є незабезпеченість заробітної плати.  

        Віштак І.А., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  94  від 11.03.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 
 

 

1.4. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка повідомила, що із Смілянського та 

Христинівського міських бюджетів надано субвенції на співфінансування 

проєктів. Субвенція із Смілянського міського бюджету передбачена на 

проєкт який буде реалізовуватися за рахунок коштів державного фонду 

регіонального розвитку, а із Христинівського міського бюджету – на 

співфінансування будівництва амбулаторії. Розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 12.03.2021 № 103 «Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на 

здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2021 році“   збільшуються доходи спеціального фонду  (бюджету 

розвитку) обласного бюджету по на суму 2 168 387,00 грн кошти  

спрямовуються головному розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації:  

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  103  від 12.03.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 1.5. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 15.03.2021 № 108 „Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку 

на здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 

інфраструктури за об’єктами у 2021 році“ здійснюється перерозподіл 
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видатків обласного бюджету в межах загального обсягу бюджетних 

призначень по Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації. Кошти у сумі суму 49 000,00 грн спрямовуються на об’єкт 

„Облаштування місця географічного центру України (інженерно-геологічні 

вишукування)“. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Віштак І.А., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  108  від 13.03.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

„За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосувало“ - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:     Висновок постійної комісії № 4/1 додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

        Яріша А.А. про виконання рішення обласної ради від  22.11.2011        

№ 9-1/VI „Про обласну цільову програму „Село Черкащини – 2020“. 

       Текст інформації додається до протоколу (додаток 8). 

       Доповідач зазначив, що не планується продовження дії програми і 

запропонував погодити зняття з контролю рішення у зв’язку із закінченням 

терміну дії. 

 

ВИСТУПИЛИ:        

       Віштак І.А., який запропонував інформацію про  виконання обласної 

цільової програми „Село Черкащини – 2020“  взяти до відома та погодити 

зняття з контролю рішення обласної ради від 22.11.2011 № 9-1/VI „Про 

обласну цільову програму „Село Черкащини – 2020“ у зв’язку із закінченням 

терміну дії.  

 

ВИРІШИЛИ: 

       1. Інформацію про  виконання обласної цільової програми „Село 

Черкащини – 2020“  взяти до відома. 

       2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 22.11.2011 

№ 9-1/VI „Про обласну цільову програму „Село Черкащини – 2020“ у зв’язку 

із закінченням терміну дії.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

     Висновок постійної комісії № 4/2 додається до протоколу (додаток 9). 
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3. СЛУХАЛИ: 

        Чубаня С.В. про виконання рішення обласної ради від  13.09.2011      

№ 8-1/VI „Про регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в 

Черкаській області на 2011-2020 роки“ (зі змінами). 

       Доповідач зазначив, що в області працює 12 ГЕС. Працює дві сонячні 

електростанції, а третя будується. Кошти з обласного та державного бюджету 

на виконання заходів програми не виділялись.  

       Звернувся до членів комісії з пропозицією інформацію про виконання 

програми (додається, додаток 10) взяти до відома та погодити зняття з 

контролю рішення обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Віштак І.А., який запропонував інформацію про виконання 

регіональної програми розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області 

на 2011-2020 роки“  взяти до відома та погодити зняття з контролю рішення 

обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI „Про регіональну програму розвитку 

малої гідроенергетики в Черкаській області на 2011-2020 роки“ (зі змінами)“ 

у зв’язку із закінченням терміну дії.  

 

ВИРІШИЛИ: 

       1. Інформацію про виконання регіональної програми розвитку малої 

гідроенергетики в Черкаській області на 2011-2020 роки“  взяти до відома. 

       2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 13.09.2011 

№ 8-1/VI „Про регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в 

Черкаській області на 2011-2020 роки“ (зі змінами)“ у зв’язку із закінченням 

терміну дії.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

     Висновок постійної комісії № 4/3 додається до протоколу (додаток 11). 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

        Чубаня С.В. про виконання рішення обласної ради від  07.10.2016       

№ 9-7/VIІ „Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки“ (зі змінами).   

       Текст інформації додається до протоколу (додаток 12). 

        Доповідач зазначив, що аналогічні програми були прийняті в усіх 

районах області, за виключенням Лисянського і Смілянського, і на виконання 

заходів програми кошти виділяються з місцевих бюджетів. Актуальним є 

питання стерилізації безпритульних тварин, але на сьогодні громади не дуже 

хочуть фінансувати ці заходи.  

       Сергій Васильович зауважив, що до нього звертались депутати щодо 

підготовки нової програми, але він вважає за доцільне, що б нову програму 
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розробляли фахівці  які розуміються на цій проблематиці. Звернувся до 

членів комісії із пропозицією погодити зняття з контролю програми. 

  

ВИСТУПИЛИ:  

       Віштак І.А., який запитав щодо використання коштів на будівництво 

притулку для утримання тварин у місті Умань. 

        Легойда С.М., яка повідомила, що роботи на об’єкті завершено. Вже 

третій рік поспіль від громади Умані надходять звернення до Департаменту 

будівництва обласної державної адміністрації щодо передачі цього об’єкта на 

баланс Уманської міської ради для використання та подальшого утримання. 

Наразі цим питання займається і новобрана Уманський міський голова 

Плетньова І.Г.  

       Віштак І.А., який запропонував на наступному засіданні постійної комісії 

заслухати інформацію Департаменту будівництва обласної державної 

адміністрації щодо ситуації з будівництвом притулку для утримання тварин у 

місті Умань. 

       Яріш А.А., який запропонував також заслухати інформацію 

Департаменту будівництва обласної державної адміністрації щодо стадіону у 

м. Ватутіне. 

       Гайович В.Ю., який відзначив про доцільність розробки нової програми.  

       Віштак І.А., який запропонував інформацію про виконання Програми 

регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами у 

Черкаській області на 2016-2020 роки взяти до відома та погодити зняття з 

контролю рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VIІ „Про Програму 

регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами у 

Черкаській області на 2016-2020 роки“ (зі змінами)“  у зв’язку із закінченням 

терміну дії.  

       Легойда С.М., яка запропонувала рекомендувати обласній державній 

адміністрації розробити нову програму зі стерилізації безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області та внести в установленому 

порядку на розгляд обласної ради.  

 

 

ВИРІШИЛИ: 

       1. Інформацію про виконання Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016-

2020 роки взяти до відома. 

       2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 07.10.2016 

№ 9-7/VIІ „Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки“ (зі змінами)“  

у зв’язку із закінченням терміну дії.  

       3. Рекомендувати обласній державній адміністрації розробити нову 

програму зі стерилізації безпритульних тварин гуманними методами у 

Черкаській області та внести в установленому порядку на розгляд обласної 

ради.  
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ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

     Висновок постійної комісії № 4/4 додається до протоколу (додаток 13). 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                         І. ВІШТАК 

 

 

 

Член постійної комісії                                                            С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

       Відповідно до п. 4.11. Положення про постійні комісії Черкаської 

обласної ради, затвердженого рішенням обласної ради від 21.12.2020             

№ 3-8/VII, за дорученням голови комісії протоколювала засідання        

Легойда С.М.  


